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Barn- och utbildningsnämnden 

 

 

 

Justerandes sign   

 

Tid och plats 27 mars 2019, klockan 8.15- 12.15 

Sammanträdesrummet Bolmen, Olofsgatan 9, Ljungby, 

 
Beslutande Marcus Walldén (M) ordförande 

Jan-Erik Andersson (C)  

Eva Stridsberg (S) ersättare för Magnus Carlsson (S) 

Tilda Ragnarsson (M) 

Emil Torstensson (KD) 

Lars Solling (L) 

Liselotte Åhlander (S) 

Petra Ruzsa Pal (S) 

Christian Johansson (V), deltog inte i § 27 på grund av jäv 

Tommy Odgaard Andersen (SD) ersättare för Melena Jönsson (SD) 

Helena Vuorio (SD) 

 

Övriga 
deltagande 

Jenny Wikby,tf barn- och utbildningschef, skolområdeschef, § 29 

Katarina Mahot, förvaltningssekreterare 

Kajsa Weckéus, utvecklingsledare, §§ 24, 38 

Mariana Axelsson, kostchef, §§ ,38 

Matilda Malm, tf kostchef, § 38 

Eva Jönsson, lokalsamordnare, § 26 

Else-Marie Vigren, skolskjutshandläggare, §§ 27-28, 38 

Jimmie Nilsson, gymnasiechef, §§ 30-35, 38 

Anita Arnmark, administrativ chef, §§ 37-38 

Tina Alhbin, personalföreträdare, §§ 24-37 

Piroska Ruzsa Pal , personalföreträdare, §§ 24-37 

Lars-Magnus Larsson (S), ej tjänstgörande ersättare, §§ 24-39, § 27 ersättare 

för Christian Johansson (V) 

Tomislav Nadj (SD), ej tjänstgörande ersättare, §§ 24-37 

Matilda Pettersson (C) ej tjänstgörande ersättare, §§ 24-39 

 
Åhörare 3 åhörare §§ 22-27, 2 åhörare §§ 35-37 

Justerare Jan-Erik Andersson (C) 

Justeringens  
tid och plats Barn- och utbildningskontoret 1 april 2019 klockan 15.30. 

Paragrafer 24 - 39   
 
 
Sekreterare Katarina Mahot 

 
 
Ordförande 

 

 

Marcus Walldén (M) 
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Justerare Jan-Erik Andersson (C) 
  

  
 TILLKÄNNAGIVANDE/BEVIS 

När protokollet är justerat offentliggörs det på Ljungby kommuns 

webbaserade anslagstavla 

Nämnd/styrelse Ljungby kommun, Barn- och utbildningsnämnden 

Sammanträdesdatum 27 mars 2019 

 
Anslaget uppsatt                 1 april 2019 

Överklagningstid 1 april – 23 april 2019 

Anslaget nedtaget 24 april 2019 
 
Förvaringsplats 
för protokollet Barn- och utbildningskontoret, Olofsgatan 9, Ljungby 

  

Underskrift Katarina Mahot 
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Bu § 24  2019/0090 600 

 

 

Systematiskt kvalitetsarbete del 4, elevernas ansvar och 
inflytande  
 
Beslut 
Barn- och utbildningsnämnden godkänner redovisningen. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Enligt 4 kap. 3-8 §§ skollagen ska varje huvudman och varje förskole- och 

skolenhet systematiskt och kontinuerligt planera, följa upp och utveckla 

utbildningen. Inriktningen ska vara att de nationella målen för utbildningen 

uppfylls. Det innefattar också de kommunala målen för de olika 

verksamheterna.  

 

Sammanställningen inom respektive område och verksamhet baseras på det 

material som varje enhet lämnar till förvaltningen. Redovisningen görs på en 

centralt framtagen blankett. Underlaget till redovisningen kan vara Skolverkets 

BRUK-material (bedömning-reflektion-utveckling-kvalitet) eller till exempel 

kartläggning, nulägesbeskrivning eller behovsstyrt. 

 

Från och med år 2014 är kvalitetsarbetet i Ljungby kommun upplagt som ett 

årshjul där olika områden följs upp under åren.  

Det fjärde området som följs upp under 2018 är hur enheterna arbetar med 

ansvar och inflytande. Nämnden får en redovisning om detta. 

Nämnden får även en redovisning i hur förskolan arbetar med dessa områden i 

form av bland annat utveckling och lärande. 

 

Mål som följts upp i rapporten 2018/4: 

 Förskola: Utveckling och lärande 

 Övriga verksamheter: Elevernas ansvar och inflytande 

 

I årshjulet för 2019 blir förändringen bland annat att man nu kommer arbeta med 

3 avstämningsområden istället för som tidigare 4. Skillnaden med detta blir att 

åtgärderna kan förberedas i god tid. 

 

Beslutsunderlag 

 Rapporten Kvalitetsarbete 2018/4, 2019-01-10. 

 Arbetsutskottets protokoll 2019-03-13, § 15. 
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Bu § 25  2019/0107 600   

 

 

Placering av kommunens förskole- och fritidsverksamhet 
för obekväm arbetstid 
 
Beslut 
Barn- och utbildningsnämnden beslutar att kommunens förskole- och 

fritidsverksamhet för obekväm arbetstid placeras på den nybyggda 

förskolan på Harabergsområdet när den är färdigställd. 

 

 

Sammanfattning av ärendet 
I dagsläget finns en tillfällig verksamhet med förskole- och fritidshems- 

verksamhet för obekväm arbetstid på Astradskolans förskola. I samband 

med kommunens planerade nybyggnationer av förskolor ska en permanent 

verksamhet starta. Den ska även kunna vara öppen under nattetid, ett så 

kallat ”nattis”. I dagsläget finns inget beslut gällande vilken förskola som 

ska innehålla denna verksamhet.   

 

Den nya förskolan som ska ersätta befintlig förskola på Harabergsområdet 

planeras att byggas ihop med ett särskilt boende och trygghetsboende. 

Byggnaden kommer även att innehålla ett tillagningskök. Det kan finnas 

fördelar att placera ”nattis” på denna förskola. Där kommer finnas fler 

verksamheter i byggnaden som är öppen och bemannad på helger och 

kvällar. Det ger en trygghet för verksamheten och det finns då också ett 

tillagningskök som lagar mat alla dagar i veckan. 

 

 

Beslutsunderlag 

 Förvaltningens tjänsteskrivelse, 2019-03-05. 

 Arbetsutskottets protokoll 2019-03-13, § 16. 
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Bu § 26  2018/0418 623   

 

 

Revidering av verksamhetsplan skolskjuts 
 
Beslut 
Barn- och utbildningsnämnden beslutar att godkänna revideringen av 

verksamhetsplanen för skolskjuts. 

 

Reservationer 
 Tilda Ragnarsson (M) reserverar sig mot beslutet. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Barn- och utbildningsnämnden beslutade 2018-11-21 att tillåta kompisåkning. 

När skolskjuts sker med abonnerat trafikfordon, är det möjligt för 

skolskjutsberättigade elever att ta med en kompis hem. En förutsättning är att 

det finns en ledig plats i ordinarie skolbuss. 

 

Förvaltningens bedömning och överväganden 
Se tidigare tjänsteskrivelse om kompisåkning 2018-10-29, Dnr 

Bu2018/0418.623. 

 
Beslutsunderlag 

1. Förslag till reviderad verksamhetsplan, Dnr Bu2016/0124.623 

2. Sammanträdesprotokoll BUN 2018-11-21 Bu § 172 

3. Tjänsteskrivelse om kompisåkning 2018-10-29, Dnr 

Bu2018/0418.623 

4. Förvaltningens tjänsteskrivelse 2019-01-30 
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Bu § 27  2018/0265 600   

 

 

Svar på motion om stöd till Lingbygdens friskola ( från V ) 
 
Beslut 
Barn- och utbildningsnämnden beslutar att föreslå Kommunfullmäktige att avslå 

motionen. 

 

Jäv 
Christian Johansson (V) deltar inte i ärendet på grund av jäv. 
 

Sammanfattning av ärendet 
I en motion den 21 maj 2018 om att behålla nivån på det ekonomiska stödet till 

Lingbygdens friskola, yrkar Vänsterpartiet genom Kerstin Wiréhn att Ljungby 

kommun behåller nivån på det ekonomiska stödet till Lingbygdens friskola och 

fortsätter betala för skolskjuts. 

 

Ärenden med liknande utformning har utretts och besvarats tidigare. 

Ljungby kommun har därför tagit in en separat utredning från Kommunakuten 

AB, jurist Christer Hjert, specialiserad på bland annat skolskjutsjuridik. 

Utredningen visar att förslaget saknar lagstöd och därför inte får genomföras. 

Barn- och utbildningsnämnden 2018-10-24 och kommunstyrelsen 2018-11-13 

föreslår kommunfullmäktige att avslå motionen. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 2018-11-26 att återremittera ärendet för att 

noggrant utreda om det finns möjlighet att stödja Lingbygdens friskola avseende 

skolskjuts och hur det kan göras. 

 

Förvaltningens bedömning och överväganden 
Inget nytt har tillkommit i sakfrågan.  

 

Utredningen från Kommunakuten AB visade tydligt på att 

- Fristående skolor har rätt till elevpeng enligt skollagen 9 kap. 

Grundbeloppet ska ge ersättning för undervisning, lärverktyg, 

elevhälsa, måltider, administration, mervärdesskatt och 

lokalkostnader. Det kan konstateras att det i skolförfattningarna 

saknas såväl skyldigheter som rättigheter i form av lagstöd för att ge 

ett bidrag för skolskjuts. 

- I kommunallagen 2 kap 8§ andra stycket föreskrivs att individuellt 

riktat stöd till enskilda näringsidkare får lämnas endast om det finns 

synnerliga skäl. Det finns redan bestämmelser i skollagen som 

reglerar när elever har rätt till skolskjuts till friskola, 10 kap 32§ 
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andra stycket och 40§ för friskola. Det innebär att lagstiftaren har 

tagit ställning till när elever i fristående skolor ska ha rätt till 

skolskjuts. Det innebär också att ett bidrag till en fristående skola 

för skolskjuts inte kan stödjas på synnerliga skäl. 

- Även i den EU-rättsliga regleringen (EUF-fördraget artiklar 107 och 

108) framgår att stöd till enskilda företag är oförenligt med gällande 

lagstiftning. 

 

Enligt likställighetsprincipen i kommunallagen SFS 2017:725 2 kap 3 § ska 

kommuner behandla sina medborgare lika om det inte finns sakliga skäl för 

något annat. Skulle kommunen bevilja skolskjuts utöver skollagens krav till 

eleverna på Lingbygdens friskola är den också skyldig att bevilja skolskjuts till 

alla övriga elever som har valt annan skola än sin placeringsskola, kommunal 

skola eller friskola. Det skulle leda till mycket stora ekonomiska konsekvenser i 

form av ökad kostnad för skolskjutsar, ökad administration för skolskjutshand- 

läggning, ökad kostnad för personal i samband med väntetid och tillsyn på 

skolorna. Det är inte möjligt att beräkna kostnaden på grund av höga 

osäkerhetsfaktorer såsom 

- Vilka elever kommer att välja en annan skola än placeringsskolan 

- Vilken skola kommer de att välja 

- Var bor dessa elever nu och vart kommer de eventuellt att flytta 

- Hur många av dessa elever kommer att åka växelvis 

 

Därutöver skulle det innebära längre skolskjutsturer för alla skolskjutselever och 

en negativ miljöpåverkan. I längden kan det innebära risk för nedläggning av 

mindre skolor. 

 

Inför läsår 2018/2019 hade 27 elever från Lingbygdens friskola ansökt om 

skolskjuts och fått avslag från Ljungby kommun på grund av ekonomisk 

och/eller organisatorisk svårighet. Skolskjutsbesluten överklagades till 

Förvaltningsrätten i Växjö som avslog alla ärenden med laglighetsprövning 

enligt kommunallagen 13 kap 8§. Domar bifogas. 

 

Beslutsunderlag  
1. Förvaltningsrätten i Växjö, Dom Mål nr: 4355-18, 3858-18, 3859-

19, 3866-18, 3880-18, 3881-18, 3882-18, 3883-18, 3885-18, 3886-

18, 3888-18, 3889-18, 3891-18, 3892-18, 3893-18, 3894-18, 3895-

18, 3896-18, 3897-18, 3898-18, 3899-18, 3900-18, 3450-18, 3901-

18, 3903-18, 3904-18, 3905-18, 3906-18 

2. Kommunfullmäktige sammanträdesprotokoll 2018-11-26, Kf § 118 

3. Kommunstyrelsen sammanträdesprotokoll 2018-11-13, Ks § 166 

4. Barn- och utbildningsnämnden sammanträdesprotokoll 2018-10-24, 

Bu § 147 

5. Barn- och utbildningsförvaltningen tjänsteskrivelse 2018-10-04 
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6. Utredning från Kommunakuten AB, 2018-09-17 

7. Barn- och utbildningsnämnden sammanträdesprotokoll 2018-08-29, 

Bu § 126 

8. Kommunfullmäktige sammanträdesprotokoll 2018-05-28, Kf § 53 

9. Motion Dnr Ks2018/0185.623 

10. Förvaltningens tjänsteskrivelse 2019-03-04 

 

 

 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige
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Bu § 28  2018/0502 612 

 

Lektorstjänst 
 
Beslut 
Barn- och utbildningsnämnden beslutar att en lektorstjänst i matematik på 

Sunnerbogymnasiet inrättas. Tjänsten är tillsvidare och finansieras med 

statsbidrag. 

 

Sammanfattning av ärendet 
En skrivelse från Lärarnas Riksförbund inkom under 2018 och ärendet lyftes då 

till nämnden med förslag att lektorstjänst skulle inrättas med finansiering från 

dels statliga medel och dels från kommunalt håll för att ge tid i tjänsten att 

arbeta även mot grundskolan. Medel för detta saknades dock och därför 

återremitterades ärendet. Då egen finansiering bedöms vara svår i nuläget får 

tjänsten grundas på statsbidrag och utan extra tid för uppdraget. 

Förvaltningschef beslutar enligt delegationsordningen i denna fråga. 

 

Lektor är en av de två karriärtjänster som regeringen inrättade inför läsåret 

2013/14. Forskarutbildade lärare behöver finnas i skolan. Lektorer behövs för att 

hjälpa lärare att hålla sig uppdaterade med aktuell forskning och se till att den 

diskuteras. 

Ett statsbidrag ger lektorn en löneökning på i snitt 10 000 kronor i månaden. 

Kraven för att bli lektor: 

 lärarlegitimation 

 examen på forskarnivå (licentiat- eller doktorsexamen) 

 visad pedagogisk skicklighet under minst fyra års tjänstgöring i skolan (gäller 

inte den som undervisat på universitet eller högskola). 

Finansiering 
Statsbidrag 

 

Förvaltningens beredning 
Dialog med facken och barn- och utbildningsnämnden samt samtal i 

förvaltningens ledningsgrupp. 

 

Beslutsunderlag 

 Förvaltningens tjänsteskrivelse 2019-03-07. 

 Barn- och utbildningsnämnden sammanträdesprotokoll 2018-12-12, 

§ 183 
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Bu § 29  2019/0093 612   

 

Avveckla inriktningen administrativ service 
 
Beslut 
Barn- och utbildningsnämnden beslutar att avveckla inriktningen administrativ 

service på Handels- och administrationsprogrammet från och med höstterminen 

2019. De elever som valt inriktningen inför årskurs 2 med start höstterminen 

2019 föreslås få möjlighet att slutföra sin utbildning på önskad inriktning. 

 
Sammanfattning av ärendet 
Handels- och administrationsprogrammets har två inriktningar, administrativ 

service och handel och service. Inriktningen administrativ service har tyvärr inte 

lyckats fånga elevernas intresse och endast 2-3 elever per år väljer denna 

inriktning. Med så få elever blir utbildningskostnaden per elev mycket hög. 

Dessutom blir undervisning svår att bedriva med så få elever i klassrummet. 

Förvaltningen föreslår därför att inriktningen tas bort från och med höstterminen 

2019. De elever som valt inriktningen inför årskurs 2 med start höstterminen 

2019 föreslås få möjlighet att slutföra sin utbildning på önskad inriktning. 

 

Förvaltningens bedömning och överväganden  
Sunnerbogymnasiet har idag ett brett utbud av program och inriktningar vilket är 

gynnsamt för kommunens ungdomar när de ska välja gymnasieutbildning. 

Samtidigt är budgeten mycket ansträngd och utbildningar som inte lockar 

elevernas intresse bör därför inte erbjudas.  

  

En avveckling skulle innebära kostnadsminskningar på cirka 360 000 kronor per 

år. Denna besparing får full effekt först läsåret 2021-2022 då elever som redan 

valt inriktningen ska ges möjlighet att slutföra sin utbildning.   

Förvaltningen ser ingen större risk att elever framöver väljer att studera i någon 

annan kommun om inriktningen avvecklas. Det troliga är att eleverna väljer 

programmets andra inriktning eller ett annat av Sunnerbogymnasiets yrkes- 

program. Någon risk för övertalighet i lärarkåren finns inte då det på 

programmet finns lärare med visstidsanställningar och behöriga lärare som 

kommer att undervisa på den inriktning som finns kvar eller på något annat 

program på skolan. 

  

Förvaltningens beredning 
Samverkan med fackliga organisationer på Sunnerbogymnasiet. 

 

Beslutsunderlag 

 Förvaltningens tjänsteskrivelse, 2019-02-13.  

 Arbetsutskottets protokoll 2019-03-13, § 21 
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Bu § 30  2019/0094 612   

 

 

Lärarresurs till särskild utbildning för vuxna 2019/2020 
 
Beslut 
Barn- och utbildningsnämnden beslutar att 1,0 lärartjänst tilldelas särskild 

utbildning för vuxna för läsåret 2019-2020.  

 

 

Sammanfattning av ärendet 
Antalet studerande inom ramen för särskild utbildning för vuxna brukar ligga på 

knappt 20 personer. En utökning av antalet studerande hade varit möjlig med 

mer lärarresurs. Intresset inom målgruppen finns.  

  

För att läsåret 2019-2020 kunna bibehålla den storlek på organisation man har 

idag behövs 1,0 lärartjänst.  

  

Förvaltningens bedömning och överväganden  
Kostnaderna för särskild utbildning för vuxna är förhållandevis låga. Utöver 

lärartjänsten tillkommer kostnader för läromedel som uppgår till cirka 10 000 

kr/år.  

  

Förvaltningens beredning 
Samverkan med fackliga organisationer på Sunnerbogymnasiet. 

 

 

Beslutsunderlag 

 Förvaltningens tjänsteskrivelse, 2019-02-19.  

 Arbetsutskottets protokoll 2019-03-13, § 22.  

 

 



 

Sammanträdesprotokoll 
2019-03-27 
 

12(28) 

   
Barn- och utbildningsnämnden 

 

 

 

Justerandes sign   

 

Bu § 31  2019/0095 612   

 

 

Lån av datorer för vuxenstuderande 
 
Beslut 
Barn- och utbildningsnämnden beslutar att den kommunala vuxenutbildningen 

får använda de datorer avgångseleverna i årskurs tre lämnar tillbaka efter 

studenten. Dessa datorer byts ut årligen.   

 

 

Sammanfattning av ärendet 
Den kommunala vuxenutbildningen omfattar idag cirka 500 personer. 

Vuxenstuderande kombinerar ofta studier med arbete, vilket gör att studier ofta 

bedrivs i form av distans eller halvdistans. Utöver det så är dagens utbildningar 

ofta till stor del digitaliserade. Idag erbjuds elever som studerar på gymnasiet   

1-1-datorer. Det finns behov av att ge de vuxenstuderande samma möjligheter 

för att lyckas med studierna för att stå rustade för fortsatta studier eller arbete. 

Det finns inte ett behov för alla vuxenstuderande, men det är önskvärt att utifrån 

skollagen möta varje studerande utifrån dennes behov och ge möjligheter för 

alla att lyckas med sina studier.   

 

I Skollagen 10 kapitel 2 §, målet för den kommunala vuxenutbildningen är att 

vuxna ska stödjas och stimuleras i sitt lärande. De ska ges möjlighet att utveckla 

sina kunskaper och sin kompetens i syfte att stärka sin ställning i arbets- och 

samhällslivet samt att främja sin personliga utveckling.  

Utgångspunkten för utbildningen ska vara den enskildes behov och 

förutsättningar.  

 

I Skollagen 20 kap 7 §, ska utbildningen vara avgiftsfri, om inte något annat 

följer av denna lag eller av föreskrifter som har meddelats med stöd av 3 kap. 21 

§. Det får dock förekomma enstaka inslag som kan medföra en obetydlig 

kostnad för eleverna. 

 

Förvaltningens bedömning och överväganden 
För att kunna stödja de studerande i deras utveckling av kunskaper för fortsatta 

studier eller arbete krävs att man förser de studerande med dator som i dagens 

utbildning är ett självklart utbildningsverktyg. Behovet finns inte hos alla 

vuxenstuderande, men det är önskvärt att läraren eller studie- och 

yrkesvägledaren har möjlighet att tilldela en studerande en lånedator.              

Den studerande skall kunna låna en dator under maximalt ett utbildningsår. 
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Varje år lämnar cirka 300 gymnasieelever årskurs 3 på Sunnerbogymnasiet och 

lämnar då tillbaka sina lånedatorer. Sunnerbogymnasiet önskar överta några av 

dessa datorer.  

  

Det är låg eller ingen kostnad alls då värdet på dessa datorer i princip är 

avskrivet. Indirekt finns vissa driftkostnader.  

 

Förvaltningens beredning 
Samverkan med fackliga organisationer på Sunnerbogymnasiet. 

  

Utifrån önskemål från lärare och elever har rektor utrett i vilken omfattning 

lånedatorer underlättar för vuxenstuderande att klara kursmålen. Åtgärden skall 

ses som en aktivitet som främjar skolans övergripande mål ”att ökandelen som 

klarar kursmålen.” 

 

Beslutsunderlag 

 Förvaltningens tjänsteskrivelse, 2019-01-07. 

 Arbetsutskottets protokoll 2019-03-13, § 23.  
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Bu § 32  2019/0096 612   

 

Fördelning av budget för kommunal vuxenutbildning 
 
Beslut 
Barn- och utbildningsnämnden beslutar att vuxenutbildningen själv fördelar 

tilldelad total budget så att det gynnar verksamheten och att så många 

studerande som möjligt ges utbildning.  

 

Sammanfattning av ärendet 
Den kommunala vuxenutbildningen omfattar idag cirka 500 personer.             

Den omfattar Svenska för invandrare (SFI), Grundläggande vuxenutbildning 

(GRUV), Gymnasial vuxenutbildning (yrkesvuxenutbildning och teoretisk 

gymnasial vuxenutbildning) och Särskild utbildning för vuxna (särvux). Den 

kommunala vuxenutbildningens totala budget utgörs idag av den kommunalt 

beslutade delen, statsbidrag fördelat av Skolverket och schablonersättning 

fördelat av Migrationsverket. Idag är den kommunala budgetens fördelning 

politiskt beslutad. Den kommunala vuxenutbildningen är och skall vara flexibel 

till sin art och budgeten måste därför kunna svara mot de behov som uppstår 

utifrån verksamhetens behov.    

I Skollagen 10 kapitel 2 §, målet för den kommunala vuxenutbildningen är att 

vuxna ska stödjas och stimuleras i sitt lärande. De ska ges möjlighet att utveckla 

sina kunskaper och sin kompetens i syfte att stärka sin ställning i arbets- och 

samhällslivet samt att främja sin personliga utveckling.  

Utgångspunkten för utbildningen ska vara den enskildes behov och 

förutsättningar. 

 

Förvaltningens bedömning och överväganden 
Vuxenutbildningen är i behov att kunna anpassa den kommunala budgeten 

under innevarande år. Budgeten skall därför inte regleras utan endast beslutas i 

sin helhet.  Nyordningen torde inte ha någon inverkan på den kommunala 

revisionen eftersom Komvux i efterhand redovisar hur budgeten fördelas mellan 

olika verksamheter och inga extra kostnader tillkommer.   

Komvux skall enligt Förordning (2011:1108) om vuxenutbildning 1 kap 3 § vara 

flexibel till sin karaktär, vilket innebär att budgeten måste svara upp mot denna 

flexibilitet.   

 

Förvaltningens beredning 
Samverkan med fackliga organisationer på Sunnerbogymnasiet. 

 

Beslutsunderlag 

 Förvaltningens tjänsteskrivelse, 2019-01-07.  

 Arbetsutskottets protokoll 2019-03-13, § 24. 
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Pausa antagningen till det fjärde tekniska året (TE4) 
 
Beslut 
Barn- och utbildningsnämnden beslutar att pausa antagningen till det fjärde 

tekniska året. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Höstterminen 2015 startade Sunnerbogymnasiet det fjärde tekniska året. 

Ansökan gjordes hösten 2014 och ett stort antal företag ställde sig positiva till 

ett fjärde år på teknikprogrammet. Näringslivet såg ett behov av gymnasie- 

ingenjörer som denna utbildning skulle kunna möta.  

  

Redan höstterminen 2014 marknadsfördes att utbildningen skulle starta hösten 

2015. Tidningen Smålänningen skrev vid ett flertal tillfällen om utbildningen 

och internt på skolan informerade ansvariga lärare om den nya utbildningen. 

Lärare, rektorer och deltagare i programrådet har under de år utbildningen 

funnits gjort vad de kunnat för att väcka elevernas intresse för denna utbildning.  

  

Utbildningen fick ytterligare marknadsföring genom den certifiering till 

Teknikcollege som beviljades vårterminen 2017. Certifieringen innebar en 

kvalitetssäkring av utbildningen i sin helhet (lokaler, personal, pedagogik med 

mera).  

  

Trots Sunnerbogymnasiets insatser för att locka elever till utbildningen har 

söktrycket varit lågt. Förvaltningen föreslår därför att antagningen till 

utbildningen pausas tillsvidare. 

 

Förvaltningens bedömning och överväganden   
Kostnader för utbildningen har delvis finansierats via det statsbidrag 

förvaltningen blivit beviljade. För varje elev som går på utbildningen har 

förvaltningen erhållit ett bidrag på 108 000 kronor. Bidraget har inte täckt de 

kostnader förvaltningen har för utbildningen. Innevarande läsår kostar 

utbildningen totalt 800 000 kronor. Förvaltningen får bidrag på 216 000 kronor 

vilket innebär en nettokostnad för utbildningen på 584 000 kronor. 

 

Om utbildningen inte startar har intresserade elever möjlighet att söka 

motsvarande utbildning i någon annan kommun. Då utbildningen är 

statsbidragsfinansierad finns inget krav på att Ljungby kommun ska betala 

någon interkommunal ersättning.  
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Elevtalsutvecklingen på teknikprogrammet har under en period haft något lägre 

söktryck vilket också har påverkat antalet elever som kan vara aktuella för det 

fjärde tekniska året. Denna trend har på senare år vänt och söktrycket till 

teknikprogrammet inför höstterminen 2018 var mycket bra. 

 

  15/16 16/17 17/18 18/19 

Teknikprog. Alla 71 65 72 73 

Åk 1 26 16 24 30 

Åk 2 22 24 17 23 

Åk 3 17 25 25 17 

TE4 6 0 6 2 

 

Intresset hos eleverna för det fjärde tekniska året har varit svagt.  

I sammanhanget kan nämnas att det endast går tre elever på det fjärde tekniska 

året i Växjö kommun. I Älmhults kommun startades inte utbildningen alls 

höstterminen 2018.  

  

En ansökan om att få bedriva utbildningen läsåret 2019-20 till 2022-23 

skickades in till Skolverket i oktober månad. Ansökan har beviljats. En ansökan 

om statsbidrag kan göras en gång per år, för fyra läsår framåt. Nästa 

ansökningstillfälle kommer vara mellan den 1 maj och den 1 juni 2019.           

Det kommer då vara möjligt att ansöka om statsbidraget för läsåren 2020/21-

2023/24.   

  

Då Sunnerbogymnasiets budget för 2019 är underfinansierad med cirka 5-6 

miljoner finns anledning att vara försiktig och därför föreslår förvaltningen att 

utbildningen inte startar höstterminen 2019. Hur intresset ser ut i framtiden är 

svårt att veta. Man har dock alltid möjligheten att ansöka hos Skolverket om att 

få starta på nytt.   

 

Konsekvensanalys 
Startar inte utbildningen minskar behovet av lärare inom teknikämnena. De 

lärare som idag arbetar med det fjärde tekniska året kan troligen ges andra 

uppdrag på skolan. Risk för övertalighet finns men bedöms som liten.  

  

Förvaltningens beredning 
Samverkan med fackliga organisationer på Sunnerbogymnasiet. 

Samtal med företrädare från utbildningens programråd. 

 

Beslutsunderlag 

 Förvaltningens tjänsteskrivelse, 2019-02-13.  

 Arbetsutskottets protokoll 2019-03-13, § 25. 
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Bu § 34  2019/0097 612   

 

Pausa antagningen till Industritekniska programmet (IN) 
 
Beslut 
Barn- och utbildningsnämnden beslutar att ingen antagning görs till det 

Industritekniska programmet inför läsåret 2019-2020. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Industritekniska programmet har haft svårt att locka elever ett antal år. Inför 

läsåret 2019/2020 har tre elever sökt till Industritekniska programmet.  

 

Då Sunnerbogymnasiets ekonomi är mycket ansträngd ser skolledningen här en 

möjlighet att minska kostnaderna genom att inte ta in några nya elever på det 

Industritekniska programmet.  

 

Under januari 2019 installerades en ny fleroperationsmaskin på programmet. 

Detta för att utbildningen ska vara så modern som möjligt. Vårt långsiktiga mål 

är att kunna attrahera elever till detta program och vi hoppas kunna marknads- 

föra programmet ytterligare så att elever söker till programmet inför läsåret 

2020-2021. 

 

Förvaltningens bedömning och överväganden  
Att pausa antagningen till Industritekniska programmet skulle innebära 

kostnadsminskningar på cirka 500 000 kronor under läsåret 2019-2020.  

  

Man ser ingen större risk att elever väljer att studera i någon annan kommun om 

antagningen tillfälligt pausas. Det troliga är att eleverna väljer andra program på 

Sunnerbogymnasiet.  

  

Någon risk för övertalighet i lärarkåren finns inte då det på programmet finns 

lärare med visstidsanställning som inte får förnyad anställning. 

 

Förvaltningens beredning 
Samverkan med fackliga organisationer på Sunnerbogymnasiet 

 

 

Beslutsunderlag 

 Förvaltningens tjänsteskrivelse, 2019-02-13.  

 Arbetsutskottets protokoll 2019-03-13, § 26. 
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Bu § 35  2019/0092 004   

 

Dokumenthanteringsplanen 
 
Beslut 
Barn- och utbildningsnämnden beslutar att godkänna förslaget till 

dokumenthanteringsplan för handlingar av liten och kortvarig betydelse. 

 

 

Sammanfattning av ärendet 
Att det är viktigt att bevara dokument inser de flesta, men det är minst lika 

viktigt att kasta dokument som inte längre behövs eller inte måste bevaras. Det 

handlar om att vårda arkivet. Huvudregeln är att allmänna handlingar ska 

bevaras. Det betyder inte att allt behöver sparas. Det finns bestämmelser i 

arkivlagen som tillåter myndigheter att förstöra information och uppgifter. I en 

kommunal organisation styr kommunens arkivreglemente och dokument- 

hanteringsplaner/gallringsplaner. 

 

En dokumenthanteringsplan för handlingar av liten och kortvarig betydelse är en 

del i arbetet med rättssäker informationshantering. Därför väljer vi att tydligt 

peka på vikten av att hantera gallringen av dessa handlingar genom att göra en 

separat dokumenthanteringsplan. Planen hjälper anställda att veta vad som kan 

kastas direkt eller efter kort tid. Den redovisar också för allmänheten vilka 

handlingar som gallras och därför inte kan begäras ut. Att ta bort filer som inte 

behövs är dessutom viktigt för att tekniken ska fungera bra. Både lagring och 

säkerhetskopiering är resurskrävande. 

 

 

Beslutsunderlag 

 Tjänsteskrivelse av arkivchefen, 2019-01-15 

  Dokumenthanteringsplan för handlingar av liten och kortvarig betydelse 

  Kommunstyrelsen § 33, 2019-02-12 

 Arbetsutskottets protokoll 2019-03-13, § 19. 

 

 
Skickas till 
Kommunstyrelsen 

Kommunarkivet 
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Ekonomisk information 
 
Beslut 
Barn- och utbildningsnämnden godkänner den ekonomiska redovisningen. 

 

 

Sammanfattning av ärendet 
Den administrative chefen ger en ekonomisk rapport innehållande bland annat 

en löneanalys och utfallsrapport för februari 2019. 

Förvaltningen har en budget i balans. 

 

Den administrative chefen informerar om att förvaltningen så snart det är 

möjligt kommer att periodisera bidrag, fakturor, interkommunala ersättningar 

och kostnader. På det viset kommer förvaltningen kunna styra på ett annat sätt. 

Idag fördelas detta på ett korrekt sätt men inte i rätt perioder och då blir det svårt 

att få en översiktlig kontroll på det. 

 

 

Beslutsunderlag 

 Förvaltningens ekonomiska uppföljning, 2019-02. 

 Förvaltningens ekonomiska uppföljning för gymnasiet och 

vuxenutbildningen, 2019-02. 

 Arbetsutskottets protokoll 2019-03-13, § 20  
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Bu § 37  2019/0106 

2019/0108 

2019/0039 

600 

612 

600 

Informationsärenden 
 
Beslut 
Barn- och utbildningsnämnden noterar informationen. 

 

Sammanfattning av ärendet 
 Förvaltningen ger blandad information. 

 

 Information från tillsynsbesök 

Tillsynsbesök görs varje år på barn- och utbildningsförvaltningens 

verksamheter samt fristående förskolor. Ledamöterna som varit på 

tillsynsbesök sedan föregående barn- och utbildningsnämndssammanträde 

berättar om sina besök. Besöken som redovisas är: 

 Agunnarydskolan 

 Ryssbyskolan 

 LSS enheten 

 Sunnerbogymnasiet/ vuxenutbildningen 

 

 Elevenkäten årskurs 5 och 8 från hösten 2018 - Elevers syn på skolan 

och skolmåltiderna.  
Förvaltningens utvecklingsledare och kommunens kostchef informerar om  

enkätundersökningen som genomförs i september varje år för alla elever i åk 

5 och åk 8 i Ljungby kommun. Frågorna är hämtade från SKL:s öppna 

jämförelser. Syftet med enkäten är att öka motivationen och måluppfyllelsen 

i grundskolan. Resultatet presenteras för nämnden i slutet av året.            

Med anledning av ny nämnd är informationen senarelagd, i syfte att ge 

förtroendevalda inblick i hur vi systematiskt undersöker våra verksamheter.  

461 av 672 intervjupersoner svarade på enkäten. För åk 5 gjorde 192 av 311 

elever enkäten och detta motsvarar 61,7 procent av eleverna. För åk 8 var det 

269 av 322 elever som svarade på enkäten. Det motsvarar 83,5 procent av 

alla elever. Den stora ökningen i svarsfrekvensen står eleverna i åk 8 för.        

I den gruppen ökade svaren med 63 procent. Fördelningen av svar per skola 

är stor. 56 procent av de svarande 2018 tycker att skolarbetet gör dem 

nyfikna och ger dem lust att lära sig mer. 2017 var den siffran 71,8 procent, 

en minskning således med 25 procent för 2018.     

En positiv riktning som vi ser för 2018, är att fler elever jämfört med 2017 

får veta hur det går för dem i sitt skolarbete.  

Det är andra gången som enkäten för skolmåltiderna görs och kostenheten 

har skapat frågorna till den. Resultaten för denna enkät är relativt bra. Bäst 

resultat har man fått från de mindre skolorna. Positivt bemötande av 
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serveringspersonalen och att maten är god får goda svarsresultat.                  

De pedagogiska måltiderna kan utvecklas. Lika mycket pengar läggs på 

skolmåltider som på läromedel.  

Man har som mål att 70 procent av eleverna ska tycka att maten är god och 

den siffran uppnår man i Ljungby kommun. Fria skolmåltider finns endast i 

3 länder i hela världen. 

 

 Presentation av kostverksamheten 

Kommunens kostchef och biträdande kostchef informerar om sin 

verksamhet. Enligt skollagen från 2011 ska skolmåltiderna var näringsriktiga 

och kostnadsfria. Det finns 29 kök varav 19 är tillagningskök. Budgeten är 

cirka 43 miljoner och livsmedelsinköp är på cirka 20 miljoner. Statens 

Livsmedelsverks (SLV) riktlinjer och rekommendationer är att det ska vara 

bra måltider i förskolan och skolan. 

 

 Ombyggnation av E4 

Skolskjutshandläggaren informerar om E4ans ombyggnation. Trafikverket 

bygger ut E4 till motorväg förbi Ljungby mellan trafikplats Toftaholm och 

Hamneda. Sträckan är 3,2 mil. Arbetet beräknas ta fyra år, med start i mars 

2019. Hela ombyggnaden av E4 sker i 5 olika delsträckor med start i de 

norra delarna och avslut i söder. Trafikverket ansvarar för information till 

berörda boende utmed respektive sträcka med utskick och kontinuerlig 

uppdatering på sin hemsida. Förvaltningen samråder med Trafikverket och 

kommer att informera berörda vårdnadshavare och elever om 

trafiksituationen kräver planerade åtgärder under skoltid. 

 Bidragsbelopp till fristående verksamheter  
Kommunen betalar bidrag till fristående verksamheter både i Ljungby 

kommun och i andra kommuner för de elever som är folkbokförda i Ljungby 

kommun. Bidragsbeloppen baseras på kommunens egna kostnader per 

barn/elev i motsvarande verksamhet. Bidragsbeloppen ska fastställas inför 

varje år. Administrativ chef informerar om att det fortfarande pågår 

beräkningar för detta. På grund av att samtliga justeringar inom ramar 

mellan verksamheter ej ännu gjorts så kan bidragsbeloppen ej ännu 

bestämmas. Därför finns det ingen möjlighet att redovisa bidragsbeloppen på 

detta sammanträde.  

   

 Schablonersättning 

Förvaltningens administrative chef informerar om kommuner som tar emot 

nyanlända flyktingar för bosättning får ersättning under 2 års tid med 

schablonbelopp som betalas ut för varje individ var tredje månad.          

Varje kommun avgör hur ersättningen ska fördelas mellan olika 

nämnder/verksamheter. Administrative chefen informerar om att det åter 
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igen kommer göras förändringar i schablonersättningarna från och med den 

1 januari 2020 enligt KS beslut § 32.                                                               

För barn 0-19 år kommer schablonersättningen fördelas till 48 procent.      

För vuxna 20- 64 år kommer schablonersättningen fördelas till 54 procent 

och för gruppen vuxna 65- år kommer schablonersättningen fördelas till 3 

procent. 

 

 Gymnasiechefen ger en kort preliminär information om ansökningar till 

Sunnerbogymnasiet hösten 2019. Det är 329 elever som nu går i årskurs 9 

och som kan söka till gymnasiet läsåret 2019/2020 och av dem har cirka 

81,8 procent valt Sunnerbogymnasiet.   
 

 

Beslutsunderlag 

 Rapport från tillsynsbesök Agunnarydsenheten, 2019-01-28. 

 Rapport från tillsynsbesök på Ryssbyenheten, 2019-01-24. 

 Rapport från tillsynsbesök på Sunnerbogymnasiet/ vuxenutbildningen, 2019-

03-06. 

 Rapport från tillsynsbesök på LSS enheten, 2019-03-11. 

 Förvaltningens rapport 2019-03-11 om antagningen 2019. 

 Presentation från kostavdelningen, 2019-03-27 
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Bu § 38      

 

 

Meddelanden 
 
Beslut 
Barn- och utbildningsnämnden godkänner redovisningen av meddelanden som 

förtecknas i protokoll den 27 mars 2019 § 38. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Förvaltningen redovisar meddelanden. 

 

Bu 2018/0341.623  
Dom 2019-02-12 från Förvaltningsrätten gällande laglighetsprövning enligt 

kommunallagen, Lingbygdens friskola. 

 

Bu 2018/0159.623  
Dom 2019-02-14 från Förvaltningsrätten gällande laglighetsprövning enligt 

kommunallagen, Lingbygdens friskola. 

 

Bu 2018/0160.623  
Dom 2019-02-14 från Förvaltningsrätten gällande laglighetsprövning enligt 

kommunallagen, Lingbygdens friskola. 

 

Bu 2018/0163.623  
Dom 2019-02-12 från Förvaltningsrätten gällande laglighetsprövning enligt 

kommunallagen, Lingbygdens friskola. 

 

Bu 2018/0165.623  
Dom 2019-02-12 från Förvaltningsrätten gällande laglighetsprövning enligt 

kommunallagen, Lingbygdens friskola. 

 

Bu 2018/0166.623  
Dom 2019-02-12 från Förvaltningsrätten gällande laglighetsprövning enligt 

kommunallagen, Lingbygdens friskola. 

 

Bu 2018/0154.623  
Dom 2019-02-15 från Förvaltningsrätten gällande laglighetsprövning enligt 

kommunallagen, Lingbygdens friskola. 

 

Bu 2018/0083.623  
Dom 2019-02-14 från Förvaltningsrätten gällande laglighetsprövning enligt 

kommunallagen, Lingbygdens friskola. 
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Bu 2018/0084.623  
Dom 2019-02-14 från Förvaltningsrätten gällande laglighetsprövning enligt 

kommunallagen, Lingbygdens friskola. 

 

Bu 2018/0087.623  
Dom 2019-02-14 från Förvaltningsrätten gällande laglighetsprövning enligt 

kommunallagen, Lingbygdens friskola. 

 

Bu 2018/0088.623  
Dom 2019-02-14 från Förvaltningsrätten gällande laglighetsprövning enligt 

kommunallagen, Lingbygdens friskola. 

 

Bu 2018/0147.623  
Dom 2019-02-14 från Förvaltningsrätten gällande laglighetsprövning enligt 

kommunallagen, Lingbygdens friskola. 

 

Bu 2018/0150.623  
Dom 2019-02-14 från Förvaltningsrätten gällande laglighetsprövning enligt 

kommunallagen, Lingbygdens friskola. 

 

Bu 2018/0151.623  
Dom 2019-02-14 från Förvaltningsrätten gällande laglighetsprövning enligt 

kommunallagen, Lingbygdens friskola. 

 

Bu 2018/0152.623  
Dom 2019-02-14 från Förvaltningsrätten gällande laglighetsprövning enligt 

kommunallagen, Lingbygdens friskola. 

 

Bu 2018/0153.623  
Dom 2019-02-15 från Förvaltningsrätten gällande laglighetsprövning enligt 

kommunallagen, Lingbygdens friskola. 

 

Bu 2018/0154.623  
Dom 2019-02-15 från Förvaltningsrätten gällande laglighetsprövning enligt 

kommunallagen, Lingbygdens friskola. 

 

Bu 2018/0155.623  
Dom 2019-02-15 från Förvaltningsrätten gällande laglighetsprövning enligt 

kommunallagen, Lingbygdens friskola. 

 

Bu 2018/0156.623  
Dom 2019-02-15 från Förvaltningsrätten gällande laglighetsprövning enligt 

kommunallagen, Lingbygdens friskola. 
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Bu 2018/0157.623  
Dom 2019-02-15 från Förvaltningsrätten gällande laglighetsprövning enligt 

kommunallagen, Lingbygdens friskola. 

 

Bu 2018/0158.623  
Dom 2019-02-14 från Förvaltningsrätten gällande laglighetsprövning enligt 

kommunallagen, Lingbygdens friskola. 

 

Bu 2018/0161.623  
Dom 2019-02-14 från Förvaltningsrätten gällande laglighetsprövning enligt 

kommunallagen, Lingbygdens friskola. 

 

Bu 2018/0167.623  
Dom 2019-02-15 från Förvaltningsrätten gällande laglighetsprövning enligt 

kommunallagen, Lingbygdens friskola. 

 

Bu 2018/0171.623  
Dom 2019-02-15 från Förvaltningsrätten gällande laglighetsprövning enligt 

kommunallagen, Lingbygdens friskola. 

 

Bu 2018/0193.623  
Dom 2019-02-15 från Förvaltningsrätten gällande laglighetsprövning enligt 

kommunallagen, Lingbygdens friskola. 

 

Bu 2018/0168.623  
Dom 2019-02-15 från Förvaltningsrätten gällande laglighetsprövning enligt 

kommunallagen, Lingbygdens friskola. 

 

Bu 2018/0194.623  
Dom 2019-02-15 från Förvaltningsrätten gällande laglighetsprövning enligt 

kommunallagen, Lingbygdens friskola. 

 

Bu 2018/0145.623  
Dom 2019-02-15 från Förvaltningsrätten gällande laglighetsprövning enligt 

kommunallagen, Lingbygdens friskola. 

 

Bu 2019/0005.606 

Beslut 2019-02-11 från Förvaltningsrätten gällande laglighetsprövning enligt 

kommunallagen, fråga om avvisning. 

 

Bu 2019/0007.606 

Beslut 2019-02-11 från Förvaltningsrätten gällande laglighetsprövning enligt 

kommunallagen, fråga om avvisning. 
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Barn- och utbildningsnämnden 

 

 

 

Justerandes sign   

 

Bu 2019/0091.130 

Information 2019-03-01 från Migrationsverket gällande reviderad årsplanering 

och vidarebosättning. 

 

Bu 2019/0071.002 

Beslut om attestuppdrag- driftverksamhet. 

 

Bu 2019/0109.600 

Information 2019-03-07 från Skolverket gällande förändrad insamling av 

elevuppgifter. 

 

Bu 2019/0111.041 

Beslut 2019-03-12 från Kommunstyrelsen gällande resultatbalansering från år 

2018 till 2019. 

 

Bu 2019/0112.016 

Beslut 2019-03-12 från Kommunstyrelsen gällande verksamhetsplan för 

säkerhetsskydd. 

 

Bu 2019/0113.210 

Beslut 2019-03-12 från Kommunstyrelsen gällande förstudie för 

Harabergsområdet. 

 

Bu 2019/0066.60 från Kommunfullmäktige gällande tilläggsanslag till 

byggnation av förskola på fastigheten Malörten 1 ( Klövervägens förskola ). 

 

Bu 2019/012.60 från Kommunfullmäktige gällande tilläggsanslag till 

byggnation av förskola på fastigheten Lyktan 1 ( Byagårdens förskola ). 

 

Bu 2019/0002.600 

Beslut 2019-02-11 från Förvaltningsrätten gällande laglighetsprövning enligt 

kommunallagen, fråga om avvisning. 

 

Bu 2019/0130.600 

Information 2019-02-06 från Linnéuniversitetet gällande Linnédialogen 6 

februari 2019. 

 

Bu 2019/0131.600 

Beslut 2019-02-12 från Kommunstyrelsen gällande fördelning av 

schablonersättning. 

 

Bu 2019/0110.606 

Hög elevfrånvaro. Ärendet är sekretessbelagt. 
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Barn- och utbildningsnämnden 

 

 

 

Justerandes sign   

 

Bu 2019/0124.606 

Uppskjuten skolplikt. Ärendet är sekretessbelagt. 

 

Protokoll från samverkan enligt lokalt avtal - Arbetsmiljö och hälsa 2019-02- 

 

Protokoll från samverkan enligt lokalt avtal - 2019-03-13 
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Barn- och utbildningsnämnden 

 

 

 

Justerandes sign   

 

Bu § 39      

 

Delegerande ärenden 
 
Beslut 
Barn- och utbildningsnämnden godkänner redovisningen av delegerande 

ärenden.  

 

 

Sammanfattning av ärendet 
Förvaltningen redovisar delegerande ärenden. 

 

Beslut om skolskjuts för läsåret 2019/2020 tagna under perioden 2019-02-06 till 

och med 2019-03-18.   

 

 

 


